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Nr. 23 BRIEF VAN DE STAATSSECRETARIS VAN ONDERWIJS, CULTUUR
EN WETENSCHAP

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 28 september 2005

Met mijn brief van 23 augustus jongstleden (kamerstuk 28 989, nr. 19) heb
ik u geïnformeerd over mijn voorgenomen besluiten over de ondersteu-
ningsstructuur in de culturele sector. Daarmee reageerde ik op uw brief
van 4 juli 2005, nr. 05-OCW-B-57. Ik heb u toen toegezegd u te zijner tijd te
informeren over de nadere besluitvorming. Inmiddels ben ik op basis van
de reacties van de betrokken instellingen gekomen tot definitieve
besluiten. Ik informeer u bij deze over mijn beslissingen.

Kern van mijn eerdere brief aan uw Kamer was dat ik u op uw verzoek
reeds in die fase wilde informeren over mijn omgang met het advies van
de Raad voor Cultuur over de ondersteuningsstructuur; het ging daarbij
met name om de besluitvorming die nodig was omdat het raadsadvies
niet binnen het beschikbare budget kon worden uitgevoerd. De voorge-
nomen besluiten waarover ik u toen informeerde heb ik tegelijkertijd ook
aan de betrokken instellingen meegedeeld. Een groot aantal instellingen
heeft gebruik gemaakt van mijn uitnodiging op dit voornemen te
reageren. Sommige hebben dit mondeling gedaan, andere schriftelijk.
Vervolgens heb ik alle reacties gewogen en geconcludeerd dat er in een
aantal gevallen reden was af te wijken van het eerder geformuleerde
voornemen. Dit geldt voor de volgende instellingen.

Om de taken van de KVNM en de Samenwerkende Jazzinstellingen in het
toekomstige sectorinstituut te borgen, heb ik alsnog geld gereserveerd.
Het budget is expliciet beschikbaar gesteld voor dit doel. Daarnaast heb ik
een bedrag beschikbaar gesteld om de activiteiten van Bonas te inte-
greren in het sectorinstituut voor de bouwkunst, het NAi. Bij de Boekman-
stichting heb ik de korting in het eerste jaar gematigd. Voor Archined ten
slotte heb ik in plaats van een geleidelijke afbouw van de subsidierelatie
een eenmalige investeringssubsidie beschikbaar gesteld.

Ik ben er van overtuigd dat met de definitieve besluiten een belangrijke
stap is gezet. Tegelijk is dit in veel gevallen nog maar een begin. Ik denk
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dan vooral aan de sectoren waarin een fusie zal plaatsvinden, die leidt tot
de vorming van een sectorinstituut. Van die instellingen wordt de
komende tijd een flinke inspanning verwacht. Ik ben mij er terdege van
bewust dat dit proces niet altijd eenvoudig zal zijn. Temeer omdat het
initiatief met betrekking tot de herstructurering van de ondersteunings-
structuur niet vanuit de instellingen zelf is ontstaan. Ik heb de betreffende
instellingen daarom ook laten weten dat ik – in lijn met een opmerking die
de Raad voor Cultuur hierover in de inleiding bij zijn advies maakt – in
principe bereid ben naar redelijkheid bij te dragen in de eenmalige kosten
die samenhangen met het fusieproces.

Een overzicht van alle besluiten1, inclusief de afwijkingen, vindt u in de
bijlage bij deze brief. Alle besluiten hebben betrekking op de lopende
Cultuurnotaperiode 2005–2008. Voor de financiering heb ik geput uit het
beschikbare frictiebudget.

De Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap,
M. C. van der Laan

1 Bijlage: Overzicht op instellingsniveau;
ter inzage gelegd bij het Centraal Informatie-
punt Tweede Kamer.
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